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Protokół nr 3/2024
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 22 sierpnia 2024 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Krzysztof Wołynkiewicz - zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Mikołaj Miścicki – radca prawny;
3) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
4) Joanna Koziarska – prezes Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego;
5) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;
6) Tomasz Jamielucha – kierownik referatu Planowania Przestrzennego;
7) Krzysztof Bytniewski – kierownik Wydziału Techniczno-Eksploatacyjnego

Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonał przewodniczący komisji
Adam Oczoś. Przewodniczący komisji poinformował, że zostało osiągnięte kworum,
więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia obrad
nieobecna była radna Ewa Czubek, która dołączyła do posiedzenia).

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.
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Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z 20 czerwca 2024 r.
4. Komunikacja miejska – zmiany po uwagach zgłoszonych podczas posiedzenia

komisji w dniu 23.11.2023.
5. Współpraca z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi oraz stanu bezpieczeństwa

przeciwpowodziowego.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie

Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie -
zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania
skutków zjawisk katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie
zagrożenia związanym ze zmianą klimatu w ramach programu regionalnego
Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie
ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie
objęcia udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną
odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych udziałów prowadziła
działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez
Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się
z działek nr 1624/5 i 1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu,
w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy Czarnego.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru
miasta Kędzierzyn-Koźle, położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie
drogi krajowej nr 40 i ul. Sławięcickiej.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola
Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej
ul. Błonie

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
12. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś wniósł o rozszerzenie porządku obrad (en bloc)
o pkt:
- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi
wojewódzkiej do kategorii drogi gminnej,
- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi gminnej
ul. Stanisława Wyspiańskiego w Kędzierzynie-Koźlu dotychczasowej kategorii.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Porządek obrad po przyjętych zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z 20 czerwca 2024 r.
4. Komunikacja miejska – zmiany po uwagach zgłoszonych podczas posiedzenia

komisji w dniu 23.11.2023.
5. Współpraca z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi oraz stanu bezpieczeństwa

przeciwpowodziowego.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie

Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie - zakup
sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków
zjawisk katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia
związanym ze zmianą klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze
Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia
udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną
odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych udziałów prowadziła
działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez
Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działek
nr 1624/5 i 1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w
rejonie ul. Zawiszy Czarnego.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle, położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie drogi
krajowej nr 40 i ul. Sławięcickiej.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego,
Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi
wojewódzkiej do kategorii drogi gminnej.
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12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi gminnej
ul. Stanisława Wyspiańskiego w Kędzierzynie-Koźlu dotychczasowej kategorii.

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma więcej wniosków do porządku obrad
i przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z 20 czerwca 2024 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Ad 4.
Komunikacja miejska – zmiany po uwagach zgłoszonych podczas posiedzenia
komisji w dniu 23.11.2023.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś przypomniał, iż uwagi złożyli radni: Katarzyna
Kukolka-Bogocz oraz Fabian Pszon, którzy są nieobecni na posiedzeniu.

Pani prezes Joanna Koziarska przedstawiła informację, która została udostępniona na
stronie internetowej: www.kedzierzynkozle.esesja.pl.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 5.
Współpraca z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi oraz stanu bezpieczeństwa
przeciwpowodziowego.



5

Wiesław Fąfara podzielił się opinią, że w takich informacjach można było zamieścić
stan osobowy, wyposażenie, inwestycje zakończone oraz planowane, a także udział
w zdarzeniach w poszczególnych jednostkach.

Kierownik wydziału Józef Muc odpowiedział, że jednostki posiadają podpisaną
umowę na 21 ratownikach w OSP, czyli 100 ratowników jest gotowych do akcji.
Dodał, iż jednostki na terenie gminy nie narzekają na wyposażenie, ponieważ
sąsiednie gminy zazdroszczą naszym strażakom. Na chwilę obecną zamknięto cykl
dostosowania wszystkich remiz i rozpoczęto remonty i modernizacje. Najstarsza
jednostka znajduje się na osiedlu Sławięcice z 2006 roku, która posiada najwięcej
usterek. Od roku 2012 gmina zakupiła 7 samochodów ratowniczo-gaśniczych.
W przyszłym tygodniu najprawdopodobniej zostanie rozstrzygnięty przetarg na średni
samochód ratowniczo-gaśniczy dla OSP Sławięcice, a w następnym roku planuje się
zakup najcięższego z lekkich samochodów ratowniczo-gaśniczego dla OSP Kłodnica.
Jednakże jeśli chodzi o bezpieczeństwo przeciwpowodziowe to wał „Głubczycka-
Chrobrego” jest przeprojektowywany i dokumentacja ma być gotowa w styczniu 2025
roku, a wał „Lasaki-Poborszów” został zgłoszony przez Wody Polskie do projektu
„Feniks”, więc nie wiadomo kiedy inwestycja ruszy i czy w ogóle rozpocznie się.
Mimo, że gmina dofinansowała projekt, wykupiła grunty to tylko zrobiono 180
metrów prac od strony Poborszowa. Niestety bez tych wałów gmina jest zagrożona.
Zagrożenie również jest przez nieckę koło nowej śluzy, którą należałoby wyrównać.

Michał Nowak zapytał, czy przeprojektowanie wpłynie na koszt inwestycji oraz jakie
są perspektywy wykonania.

Kierownik odpowiedział, że obniżenie wału powinno obniżyć koszt, ale jak wiadomo
ceny usług w przerażającym tempie rosną, więc koszt prawdopodobnie będzie wyższy.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie -
zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania
skutków zjawisk katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie
zagrożenia związanym ze zmianą klimatu w ramach programu regionalnego
Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem osób
zgłaszających się, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie
objęcia udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną
odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych udziałów prowadziła
działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący komisji zapytał, jakie gmina posiada plany inwestycyjne po
uzyskaniu dotacji z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa, ile gminę będzie
kosztowała inwestycja.

Zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz wyjaśnił, że gmina nie partycypuje
w żadnych innych kosztach jeżeli chodzi o realizację tych inwestycji związanych
z SIM.

Adam Oczoś zapytał o inwestycję przy ul. Jasnej, gdzie radni oraz mieszkańcy nie
chcą wycinać drzew pod inwestycję, czy jakiekolwiek działania w tym zakresie
podjęto.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że odbyło się jedno spotkanie z panią prezydent,
prezesem SIM oraz KZN, gdzie ustalono aby SIM przygotował koszt zbycia tej
działki.

Marek Piasecki wyraził zadowolenie, iż prezesi z panią prezydent myślą o zbyciu
działki, ponieważ na czerwcowym posiedzeniu zwrócił uwagę, po co wycinka jak
można zbyć działkę. Następnie zwrócił uwagę na wycenę za metr kwadratowy,
ponieważ opiewa na 8 tys zł. Dopytał, czy gmina myśli, że będą chętni na wykup.

Zastępca prezydenta przypomniał, że okres możliwości nabycia mieszkania będzie po
15 latach, a może nawet po 25 latach, więc po takim czasie może nie będzie chętnych
do wykupu. Dodał, iż SIM opiera się na wynajmach. Po za tym 8 tys to szacunkowy
koszt.
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Marek Piasecko poinformował, iż część chętnych na lokal zakładało wykup po 15
latach, więc może się okazać, że ci chętni zrezygnują z tych lokali, gdy zapis ulegnie
zmianie i będzie to po 25 latach. Dopytał, czy na spotkaniu z prezesami była mowa o
wycofaniu się z planem wycinki drzew.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że nie będzie w chwili obecnej przeprowadzanych
żadnych robót budowlanych.

Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i poddał pod głosowanie
ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin
Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesław Fąfara, Marek Piasecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez
Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z
działek nr 1624/5 i 1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie
Koźle w rejonie ul. Zawiszy Czarnego.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zapytał, co oznacza „Ł4” na mapie załączonej
do projektu uchwały.

Pani kierownik Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz odpowiedziała, że jest to klasyfikacja
„łąka klasy 4”. Przypomniała, iż zgodnie z planem miejscowym gmina odkupuje
grunty, aby utworzyć komunikację publiczną.

Michał Nowak dodał, iż gmina zgodnie z przyjętym planem musi wykupić działki,
nawet jeśli nie byłoby tam żadnej działki gminnej. Zapytał, jaki impuls zdecydował, że
akurat teraz przedstawiono ww. projekt uchwały.

Kierownik wydziału odpowiedziała, że gmina chce „uruchomić” tereny pod zabudowę
mieszkaniową.

Wiesław Fąfara dopytał, dlaczego proponowany pas drogi nie został wydłużony do
działki gminnej.
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Pani kierownik wyjaśniła, że strona urzędowa planuje sukcesywnie nabywać,
ponieważ w różnych rejonach miasta trzeba odkupywać takie działki. W stronę
ul. Łukasiewicza działki posiadają różni właściciele. Negocjacje były już
przeprowadzane, ale możliwe, że tereny nie są uregulowane prawnie itp. Pani
kierownik zadeklarowała, iż sprawdzi informacje w dokumentacji.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś podziękował za wyjaśnienia. Następnie dodał,
że dyskusja została wyczerpana i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
PRZECIW (1)
Wiesław Fąfara
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Halina Mińczuk

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle, położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie drogi
krajowej nr 40 i ul. Sławięcickiej.

Marek Piasecki zapytał, czy droga o której mowa jest drogą rolną.

Tomasz Jamielucha, kierownik referatu Planowania Przestrzennego wyjaśnił, iż to nie
jest typowa droga rolna. Droga prowadzi to folwarku miasta, gdzie znajdują się
budynki mieszkalne w tym budynek wielorodzinny. Jeśli chodzi o charakter klasy
i sposób urządzenia to będzie dopiero etap negocjacji, więc może być utwardzona
asfaltem.

Adam Oczoś zwrócił uwagę na konsultacje społeczne, które będą podejmowane po
przyjęciu uchwały i dopytał, czy rady osiedla zostaną indywidualnie poinformowane
o konsultacjach.

Kierownik Tomasz Jamielucha odpowiedział, że zawsze są informowane rady osiedla.
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Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i poddał pod głosowanie
ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego,
Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie.

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem osób
zgłaszających się, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi
wojewódzkiej do kategorii drogi gminnej.

Michał Nowak zapytał, jaki status posiada ulica Głubczycka w stronę sklepu „Netto”
i z granicą Reńska Wieś.

Zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz odpowiedział, że ten odcinek to nadal
droga wojewódzka.
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Michał Nowak zwrócił uwagę, że przy następnym projekcie uchwały w sprawie
pozbawienia drogi gminnej ul. Stanisława Wyspiańskiego w Kędzierzynie-Koźlu
dotychczasowej kategorii znajduje się refleksja, że drogi wojewódzkie powinno się ze
sobą łączyć. Rozumie, że warunek zostaje spełniony przez to, że ul. Głubczycka łączy
się z drogą nr 410. Następnie odniósł się do § 3 i poinformował, że wyrok Sądu
Administracyjnego przychyla się do zapisów „Uchwała wchodzi w życie po upływie
14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego” bez
zapisu „z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2025 r.” W związku złożył wniosek, aby
§ 3 otrzymał brzmienie „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego”:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.

Następnie przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz
z przyjętym wnioskiem:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały wraz z przyjętym wnioskiem.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi gminnej
ul. Stanisława Wyspiańskiego w Kędzierzynie-Koźlu dotychczasowej kategorii.

Michał Nowak zapytał, czy most będzie spełniał warunki drogi wojewódzkiej m.in.
szerokości. Przypomniał, że na drodze planowano i zaprojektowano ścieżkę rowerową,
czy zarząd wojewódzki będzie realizował tą ścieżkę.
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Zastępca prezydenta odpowiedział, iż zarząd wojewódzki nie przejmowałby drogi,
która nie spełnia warunków. Następnie zapewnił, że planowana ścieżka rowerowa
zostanie zbudowana i rozpoczęto procedurę pozyskiwania środków na ten cel w
wysokości 80%, a gmina poniesie 20% kosztów inwestycji.

Kierownik Tomasz Jamielucha dodał, że ul. Wyspiańskiego posiada klasę zbiorczą,
a droga wojewódzka może posiadać taką klasę.

Marcin Wołyniec zwrócił uwagę, że oznakowanie drogi przy skrzyżowaniu, ponieważ
nadal znajduje się tam oznakowanie jako droga krajowa. Radny ma nadzieję, że
oznakowanie zostanie zmienione, ponieważ wprowadza kierowców w błąd.

Michał Nowak analogicznie wniósł, aby § 3 otrzymał brzmienie „Uchwała wchodzi
w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym
Województwa Opolskiego”:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.

Następnie przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz
z przyjętym wnioskiem:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały wraz z przyjętym wnioskiem.
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Ad 13.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 19 września br. godz. 16:00.

Przewodniczący komisji przypomniał o piśmie pani prezydent, aby wnioski do
budżetu miasta na rok 2025 składać do 11 września.

Ad 14.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:50
zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI

Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


